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Protokół nr XLIII/2022 

z XLIII Sesji Rady Gminy Krzykosy  

z dnia 27 października 2022 roku 

Obrady rozpoczęto 27 października 2022 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 11:22 tego samego 

dnia. 

W Sesji uczestniczyli radni wg załączonej listy obecności oraz: 

 

Pan Andrzej Janicki – Wójt Gminy Krzykosy 

Pani Ewa Tomczak – Sekretarz Gminy 

Pani Jadwiga Kulka – Skarbnik Gminy 
 

PORZĄDEK XLIII  SESJI RADY GMINY KRZYKOSY: 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Ustalenie porządku Sesji. 

3. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach od ostatniej Sesji. 

4. Informacja Wójta o działaniach od ostatniej Sesji. 

5. Informacja o realizacji zadań oświatowych. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok. 

7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Krzykosy na lata 2022-2030. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawek podatku od nieruchomości na terenie Gminy 

Krzykosy. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek w podatku od środków 

transportowych na terenie Gminy Krzykosy. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia dopłat do taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę 

i zbiorowego odprowadzenia ścieków realizowanego przez Gminę Krzykosy. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia opłaty za odbiór ścieków dowożonych pojazdami 

asenizacyjnymi do gminnej oczyszczalni ścieków. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości stanowiącej 

własność gminy odpłatną służebnością przesyłu. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości stanowiącej 

własność gminy odpłatną służebnością przesyłu. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości stanowiącej 

własność gminy odpłatną służebnością przesyłu. 

15. Składanie interpelacji i zapytań radnych. 

16. Wolne głosy i wnioski. 

17. Zakończenie Sesji.  
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Do pkt. 1. 
 

Otwarcia XLIII Sesji dokonał Pan Krzysztof Jankowiak – Przewodniczący Rady Gminy, który 

powitał zebranych w Sali obrad. 
 

Przewodniczący stwierdził, że w obradach uczestniczy 13 radnych, co stanowi 86,67% ogółu Rady. 
 

Wobec powyższego Rada jest władna do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Do pkt. 2. 

 
 

Przewodniczący Rady przedstawił zebranym projekt porządku XLIII Sesji Rady Gminy Krzykosy. 

Nikt z zebranych nie zgłosił żadnych uwag, wobec czego Przewodniczący zarządził głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 

Ustalenie porządku Sesji. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (13) 

Urszula Chojnacka, Zenon Dobroszczyk, Irena Gorzelańczyk-Ryś, Krzysztof Jankowiak, Wojciech Kłopocki, 

Mirosław Kozubski, Sławomir Koźma, Krystyna Lis, Dariusz Psyk, Maciej Roszyk, Artur Skowroński, Iwona 

Tomaszewska, Karol Tomaszewski 

 

NIEOBECNI (1) 

Michał Grochowski, Urszula Kosmecka 

Do pkt. 3. 

Przewodniczący przedstawił sprawozdanie ze swojej działalności od ostatniej Sesji. 

Nikt z zebranych nie miał uwag. 

Do pkt. 4. 

Przewodniczący oddał głos Panu Wójtowi: 

Budowa kanalizacji na odcinku Borowo-Sulęcinek przebiega prawidłowo. Przygotowujemy 

dokumentację na rozbudowę hydroforni w Garbach wraz z wodociągiem. Wkrótce ogłosimy też 

przetarg na rozbudowę szkoły w Sulęcinku wraz ze zmianą sposobu ogrzewania na pompy ciepła 

i fotowoltaikę. Otrzymaliśmy środki na realizację projektu: Poprawa efektywności energetycznej 

budynków użyteczności publicznej w Gminie Krzykosy. Całość zadania to 3.822.776,20 zł, 

a dofinansowanie wyniesie 3.227.195,16 zł. W ramach zadania zostanie dokończona 

termomodernizacja szkoły oraz wykonana termomodernizacja nowszej części budynku Urzędu 

Gminy wraz z wymiana stolarki okiennej i źródeł ogrzewania. Mamy już kosztorys na budowę 

kanalizacji w Sulęcinku na ulicy Głównej w stronę Murzynowa Leśnego. Otwarcie ofert na 

zagospodarowanie odpadów miało nastąpić 21 października, jednak ze względu na protest jednego 

z oferentów i jego odwołanie się do KIO ofert nie otworzyliśmy. Rozstrzygnięcie w KIO miało 

nastąpić 17 października, ale kilka minut przez rozprawą oferent wycofał swój protest. Niemiej 

jednak otworzymy ofert dopiero 4 listopada. Zakończenie rozliczenia pomp ciepła zostało 

przesunięte na koniec roku. Zakończony jest projekt budowy ulicy Brodowskiej w Murzynowie 

Leśnym. Mamy pozytywną opinnię Wód Polskich dotycząca budowy ulicy Podgórnej w Sulęcinku. 

Na zakup samochodu OSP z Sulęcinka, wycenionego na 10.800,00 zł wpłynęły 3 oferty (najwyższa 
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12.200,00). Na samochód z OSP Miąskowo wpłynęły 4 oferty (najwyższa 9.200,00 zł). Na 

samochód z Garb nie wpłynęła żadna oferta. Jeśli chodzi o o oświetlenie naszej Gminy, nie 

planujemy większych zmian, dostosowaliśmy jednak zegary. Mamy gotowy kosztorys na budowę 

PSZOK. W okresie międzysesyjnym uczestniczyłem w licznych imprezach okolicznościowych: 

100-lecie chóru „Głos znad Warty”, 100-lecie Związku Hodowców Gołębi Pocztowych, Biesiada 

z Pyrą, III Regionalny Festiwal Kapusty, Apel z okazji Dnia Edukacji Narodowej. Rozpoczęliśmy 

naprawę dróg w Gminie żużlem i będziemy to kontynuować. Złożyliśmy chęć uczestnictwa 

w możliwości sprzedaży węgla mieszkańcom. 

Do pkt. 5. 

Pan Michał Jankowiak, Dyrektor CUW, przedstawił informację o realizacji zadań oświatowych. 

Nikt z zebranych nie miał uwag. 

Do pkt. 6.  

Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok. 

Nikt z Radnych nie miał pytań. 

Uchwała Nr XLIII/371/2022 Rady Gminy Krzykosy w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 

2022 rok została podjęta jednogłośnie. 
 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (13) 

Urszula Chojnacka, Zenon Dobroszczyk, Irena Gorzelańczyk-Ryś, Krzysztof Jankowiak, Wojciech Kłopocki, 

Mirosław Kozubski, Sławomir Koźma, Krystyna Lis, Dariusz Psyk, Maciej Roszyk, Artur Skowroński, Iwona 

Tomaszewska, Karol Tomaszewski 

 

NIEOBECNI (1) 

Michał Grochowski, Urszula Kosmecka 

Do pkt. 7. 

Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Krzykosy na lata 2022-2031. 

Nikt z Radnych nie miał pytań. 

Uchwała Nr XLIII/372/2022 Rady Gminy Krzykosy w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Krzykosy na lata 2022-2030 została podjęta jednogłośnie. 
 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krzykosy na lata 2022-2031. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

 

ZA (13) 

Urszula Chojnacka, Zenon Dobroszczyk, Irena Gorzelańczyk-Ryś, Krzysztof Jankowiak, Wojciech Kłopocki, 

Mirosław Kozubski, Sławomir Koźma, Krystyna Lis, Dariusz Psyk, Maciej Roszyk, Artur Skowroński, Iwona 

Tomaszewska, Karol Tomaszewski 

 

NIEOBECNI (1) 

Michał Grochowski, Urszula Kosmecka 

Do pkt. 8. 

Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia stawek podatku od nieruchomości 

na terenie Gminy Krzykosy. Nikt z Radnych nie miał pytań. 

Uchwała Nr XLIII/373/2022 Rady Gminy Krzykosy w sprawie ustalenia stawek podatku od 

nieruchomości na terenie Gminy Krzykosy została podjęta jednogłośnie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawek podatku od nieruchomości na terenie Gminy Krzykosy. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (13) 

Urszula Chojnacka, Zenon Dobroszczyk, Irena Gorzelańczyk-Ryś, Krzysztof Jankowiak, Wojciech Kłopocki, 

Mirosław Kozubski, Sławomir Koźma, Krystyna Lis, Dariusz Psyk, Maciej Roszyk, Artur Skowroński, Iwona 

Tomaszewska, Karol Tomaszewski 

 

NIEOBECNI (1) 

Michał Grochowski, Urszula Kosmecka 

 

Do pkt. 9. 

 

Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek w podatku od 

środków transportowych na terenie Gminy Krzykosy. Nikt z Radnych nie miał pytań. 

 

Uchwała Nr XLIII/374/2022 Rady Gminy Krzykosy w sprawie określenia wysokości stawek 

w podatku od środków transportowych na terenie Gminy Krzykosy została podjęta jednogłośnie. 
 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek w podatku od środków transportowych na terenie 

Gminy Krzykosy. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (13) 

Urszula Chojnacka, Zenon Dobroszczyk, Irena Gorzelańczyk-Ryś, Krzysztof Jankowiak, Wojciech Kłopocki, 

Mirosław Kozubski, Sławomir Koźma, Krystyna Lis, Dariusz Psyk, Maciej Roszyk, Artur Skowroński, Iwona 

Tomaszewska, Karol Tomaszewski 

 

NIEOBECNI (1) 

Michał Grochowski, Urszula Kosmecka 
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Do pkt. 10. 

 

Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia dopłat do taryf dla zbiorowego 

zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzenia ścieków realizowanego przez Gminę Krzykosy. 

 

Nikt z Radnych nie miał pytań. 

 

Uchwała Nr XLIII/375/2022 Rady Gminy Krzykosy w sprawie ustalenia dopłat do taryf dla 

zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzenia ścieków realizowanego przez Gminę 

Krzykosy została podjęta jednogłośnie. 
 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia dopłat do taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 

odprowadzenia ścieków realizowanego przez Gminę Krzykosy. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (13) 

Urszula Chojnacka, Zenon Dobroszczyk, Irena Gorzelańczyk-Ryś, Krzysztof Jankowiak, Wojciech Kłopocki, 

Mirosław Kozubski, Sławomir Koźma, Krystyna Lis, Dariusz Psyk, Maciej Roszyk, Artur Skowroński, Iwona 

Tomaszewska, Karol Tomaszewski 

 

NIEOBECNI (1) 

Michał Grochowski, Urszula Kosmecka 

 

Do pkt. 11. 

 

Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia opłaty za odbiór ścieków 

dowożonych pojazdami asenizacyjnymi do gminnej oczyszczalni ścieków. 

 

Nikt z Radnych nie miał pytań. 

 

Uchwała Nr XLIII/376/2022 Rady Gminy Krzykosy w sprawie ustalenia opłaty za odbiór ścieków 

dowożonych pojazdami asenizacyjnymi do gminnej oczyszczalni ścieków została podjęta 

jednogłośnie. 
 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia opłaty za odbiór ścieków dowożonych pojazdami asenizacyjnymi do 

gminnej oczyszczalni ścieków. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (13) 

Urszula Chojnacka, Zenon Dobroszczyk, Irena Gorzelańczyk-Ryś, Krzysztof Jankowiak, Wojciech Kłopocki, 

Mirosław Kozubski, Sławomir Koźma, Krystyna Lis, Dariusz Psyk, Maciej Roszyk, Artur Skowroński, Iwona 

Tomaszewska, Karol Tomaszewski 

 

NIEOBECNI (1) 

Michał Grochowski, Urszula Kosmecka 
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Do pkt. 12. 

 

Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie 

nieruchomości stanowiącej własność gminy odpłatną służebnością przesyłu. 

 

Nikt z Radnych nie miał pytań. 

 

Uchwała Nr XLI/377/2022 Rady Gminy Krzykosy w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie 

nieruchomości stanowiącej własność gminy odpłatną służebnością przesyłu została podjęta 

jednogłośnie. 
 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości stanowiącej własność gminy 

odpłatną służebnością przesyłu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (13) 

Urszula Chojnacka, Zenon Dobroszczyk, Irena Gorzelańczyk-Ryś, Krzysztof Jankowiak, Wojciech Kłopocki, 

Mirosław Kozubski, Sławomir Koźma, Krystyna Lis, Dariusz Psyk, Maciej Roszyk, Artur Skowroński, Iwona 

Tomaszewska, Karol Tomaszewski 

 

NIEOBECNI (1) 

Michał Grochowski, Urszula Kosmecka 

 

Do pkt. 13. 

 

Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie 

nieruchomości stanowiącej własność gminy odpłatną służebnością przesyłu. 

 

Nikt z Radnych nie miał pytań. 

 

Uchwała Nr XLI/378/2022 Rady Gminy Krzykosy w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie 

nieruchomości stanowiącej własność gminy odpłatną służebnością przesyłu została podjęta 

jednogłośnie. 
 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości stanowiącej własność gminy 

odpłatną służebnością przesyłu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (13) 

Urszula Chojnacka, Zenon Dobroszczyk, Irena Gorzelańczyk-Ryś, Krzysztof Jankowiak, Wojciech Kłopocki, 

Mirosław Kozubski, Sławomir Koźma, Krystyna Lis, Dariusz Psyk, Maciej Roszyk, Artur Skowroński, Iwona 

Tomaszewska, Karol Tomaszewski 

 

NIEOBECNI (1) 

Michał Grochowski, Urszula Kosmecka 
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Do pkt. 14. 

 

Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie 

nieruchomości stanowiącej własność gminy odpłatną służebnością przesyłu. 

 

Nikt z Radnych nie miał pytań. 

 

Uchwała Nr XLI/379/2022 Rady Gminy Krzykosy w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie 

nieruchomości stanowiącej własność gminy odpłatną służebnością przesyłu została podjęta 

jednogłośnie. 
 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości stanowiącej własność gminy 

odpłatną służebnością przesyłu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (13) 

Urszula Chojnacka, Zenon Dobroszczyk, Irena Gorzelańczyk-Ryś, Krzysztof Jankowiak, Wojciech Kłopocki, 

Mirosław Kozubski, Sławomir Koźma, Krystyna Lis, Dariusz Psyk, Maciej Roszyk, Artur Skowroński, Iwona 

Tomaszewska, Karol Tomaszewski 

 

NIEOBECNI (1) 

Michał Grochowski, Urszula Kosmecka 

 

 

Do pkt. 15. 
 

Przewodniczący stwierdził, że na jego ręce nie wpłynęła żadna interpelacja ani zapytanie Radnego. 

 

Do pkt. 16. Wolne głosy i wnioski. 

 

Pani Urszula Chojnacka przedstawiła sprawozdanie z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu 

i Spraw Społecznych. Komisja omawiała szeroko rozumiana edukację w Gminie, wyniki nauczania 

oraz stan przygotowania szkół i przedszkoli do nowego roku szkolnego. Cieszy fakt, że każda szkoła 

przeszła modernizację. Brakuje jednak nadal psychologów i pedagogów specjalnych, a wzrasta 

liczba uczniów z opiniami i orzeczeniami. Omówiona była także działalność Biblioteki. 

 

Pan Dariusz Psyk – sprawozdanie z posiedzenia Komisji Rozwoju Gminy, Rolnictwa i Ekologii. 

Komisja omówiła propozycje do budżetu Gminy na 2023 rok oraz przebieg szybkiej kolei przez 

teren Gminy. 

 

Pan Karol Tomaszewski – sprawozdanie z posiedzenia Komisji Rewizyjnej. Komisja omówiła 

funkcjonowanie Gminnej oczyszczalni Ścieków w Sulęcinku. 

 

Pan Artur Skowroński – sprawozdanie z posiedzenia Komisji Budżetowo-Finansowej. Omawiano 

funkcjonowanie Centrum Usług Wspólnych. Drugim tematem były propozycje do budżetu, 

a trzecim – propozycje funduszu sołeckiego na 2023 rok. 

 

Pan Krzysztof Jankowiak, Przewodniczący Rady Gminy, szczegółowo przedstawił temat budowy 

szybkiej kolei. Rada Gminy negatywnie opiniuje projekty tras, gdyż zbytnio ingerują one 

w infrastrukturę naszej Gminy. Wysłaliśmy pismo do odpowiednich osób zarządzających tą 

inwestycją oraz Ministra Infrastruktury. 
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Pani Urszula Chojnacka – jak wygląda sprawa wypłat dodatku węglowego w naszej Gminie? 

 

Pani Irena Gorzelańczyk-Ryś – jak wygląda sprawa dodatku węglowego, jeśli na jednej działce i pod 

jednym numerem znajdują się dwa odrębne budynki? Czy druga osoba ma być pokrzywdzona i nie 

dostać nic? 

 

Pan Andrzej Janicki, Wójt – w pierwszej turze dodatku węglowego dostaliśmy środki na 700 

wniosków. Dziś wprowadziliśmy środki na kolejne 420 wniosków. Znamy historię interpretacji 

przepisów, komu się należy taki dodatek. Jeśli chodzi o szybką kolej, to moje stanowisko jest 

tożsame z opinią Rady.  

 

Pan Krzysztof Jankowiak – słowo wyjaśnienia co do kubłów na popiół. Nie chodzi o to, że nawet 

jeśli komuś popiół mieści się do zmieszanych, to może go tam wyrzucać. Cena, jaką płacimy za 

odpady zmieszane zanieczyszczone dodatkowo popiołem, jest dużo wyższa niż za odpady „czyste”. 

Dlatego zakup tych koszy pozytywnie wpłynie na koszty, jakie ponosimy za odbiór 

i zagospodarowanie odpadów.  

 

Do pkt. 17. 

 

Wobec braku innych zapytań i wniosków oraz faktu wyczerpania porządku Sesji Przewodniczący 

Rady Gminy zamknął XLIII Sesję Rady Gminy Krzykosy. 

 

  

 

                  

     Przewodniczący         

Protokołowała:       Rady Gminy Krzykosy 

 

Bernadeta Świerczewska        Krzysztof Jankowiak 
 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


